

708. 輸移出物品種類別 自明治四十三年至同四十五年大正元年

Table with columns for item name (品目), quantity (數量), and value (額) for years 1910, 1911, 1912, 1913, and 1914. Categories include agricultural products, textiles, and metals.

本表ノ内地産及外國産次表ノ朝鮮産及内地産ノ外産ニ若クハ外國ヨリ輸出シタル品實數量トモテカナラサルモノナリ

709. 輸移入物品種類別 自明治四十三年至同四十五年大正元年

Table with columns for item name (品目), quantity (數量), and value (額) for years 1910, 1911, 1912, 1913, and 1914. Categories include textiles, clothing, and machinery.

Table with columns for item name (品目) and quantity (數量) for years 1910 and 1911. Categories include Japanese and foreign goods, alcohol, and food.

709. 輪移入物品種類別 自明治四十三年至同四十五年大正元年 續

Table 709: Import items by category from 1910 to 1916. Columns include item name, quantity (明治四十三年, 同四十四年, 同四十五年), and value (明治四十三年, 同四十四年, 同四十五年).

710. 輪移出入金銀貨地金國別 (*ハ輪移入超過) 自明治二十年至同四十五年大正元年

Table 710: Imports and exports of gold, silver, and bullion by country from 1910 to 1916. Columns include year, country, and amounts for exports, imports, and excess exports.

711. 內外國貿易船出入 自明治四十年至同四十五年大正元年

Table 711: Ship arrivals and departures for domestic and foreign trade from 1910 to 1916. Columns include year, country, and ship details (ship name, tons).